

主編的話 i

導論

- 001 「中國威權銳實力與臺灣社會」專題導論
林宗弘

研究論文

- 011 製造跨海峽宗教聚集事件：中國神像來臺繞境的政治社會考察
張貴閔
- 057 中共對臺灣青年工作的遷移基礎建設分析
沈秀華、鄭志鵬

研究紀要

- 109 團體分析做為質性資料分析的基礎：客觀詮釋學及其序列分析
原則
陳登翔

書評

- 145 關於「如何共同活著」的探問，塗鴉之一
書評：《後殖民的人類世：生命的展演政治》。張君孜著，
2023。新北市：群學。
曹家榮

Contents

Words from the Editor i

Introductions

- 001** Introduction to the Special Issue: China's Authoritarian Sharp Power and Taiwan Society
Thung-Hong Lin

Research Articles

- 011** Making Cross-Strait Religious Events: A Sociopolitical Investigation of Chinese Deities' "Tours of Inspection" in Taiwan
Kuei-Min Chang
- 057** Infrastructuring Youth: Chinese Governmental Mobilizations of Taiwanese Young People to China
Hsiu-Hua Shen, Chih-Peng Cheng

Research Notes

- 109** Group Analysis as the Foundation for Qualitative Research: Objectivist Hermeneutics and Sequence Analysis Principles
Teng-Hsiang Chen